



Industry Canada
Legal Metrology Branch

Industrie Canada
Direction de la métrologie légale

Holland Avenue
Ottawa, Ontario
K1A 0C9

Avenue Holland
Ottawa (Ontario)
K1A 0C9

Telephone: (613) 952-0639

Téléphone: (613) 952-0639

Project: AP-GL-94-0055

Date: 1995-01-25

B.C. Gas
720 Kootenay Street
North Cranbrook, BC
VIC 3V2
Attn.: Mr. Steve Ward

Dear Sir:

This is in response to your recent notification given in accordance with the Electricity and Gas Inspection Regulations, Section 13, regarding devices approved under Notice of Approval AG-0267 Rev. 1. It is noted that these devices are to be modified as follows:

- The use of body pressure taps for the measurement of outlet pressure in pressure factor installations is approved under the following situations only:

Regulator type:	Fisher S402
Inlet pressure:	40 to 60 psig
Outlet pressure:	2 psig
Maximum flow:	700 SCFH
Orifice size:	1/8, 3/16 inch
Body size:	3/4 x 3/4 inch, 3/4 x 1 inch

I am advised by the Gas Metrology Laboratory that their evaluation of the proposed modifications indicates that they may be regarded as immaterial in relation to the approval provisions of the Act. Accordingly, your notification is acknowledged and the modifications are accepted as being included within the above-noted approval. All recipients of the approval notice are being informed by copy of this letter.

Yours truly,

M.L. Fraser, Director
Electricity and Gas

cc: Approvals Mailing List

Canada



Industry Canada

Legal Metrology Branch

Holland Avenue

Ottawa, Ontario

K1A 0G9

Telephone: (613) 952-0639

Industrie Canada

Direction de la métrologie légale

Avenue Holland

Ottawa (Ontario)

K1A 0G9

Téléphone: (613) 952-0639

Projet: AP-GL-94-0055

Date: 1995-01-25

B.C. Gas

720 rue Kootenay

North Cranbrook, C.-B.

V1C 3V2

Att.: M. Steve Ward

Monsieur,

Nous accusons réception de l'avis de modification que vous nous avez envoyé récemment conformément à l'article 13, du Règlement sur l'inspection de l'électricité et du gaz, au sujet des appareils approuvés en vertu de l'avis d'approbation AG-0267 Rev. 1. Il est à noter que ces appareils doivent être modifiés comme suit:

- L'utilisation des prises de pression du corps des régulateurs pour mesurer la pression de sortie des installations de mesure par le facteur de pression est autorisée uniquement dans les cas suivants:

Type de régulateur:	Fisher S402
Pression mano d'entrée:	40 à 60 lb/po ²
Pression mano de sortie:	2 lb/po ²
Débit maximal:	700 pi ³ /h standard
Diamètre de l'orifice:	1/8, 3/16 po
Taille du corps:	3/4 x 3/4 po, 3/4 x 1 po

Après avoir étudié les modifications proposées, le Laboratoire de gaz (métrologie) me signale que ces modifications ne contreviennent en rien aux dispositions de la Loi. En conséquence, les modifications sont acceptées et intégrées de facto dans l'avis d'approbation susmentionné. Tous ceux qui ont reçu l'avis d'approbation sont avisés de cette décision par une copie de la présente lettre.

Je vous prie d'agréer mes salutations distinguées.

H.L. Fraser, Directeur
Électricité et gaz

cc: Liste d'envoi des approbations

Canada